
  

 

Protokoll för Svenska lövträdföreningens styrelsemöte 

Närvarande: Jörgen Verner, Margareta Ottosson, Staffan Nordström, Anna-Karin Nordström 

samt Lars Haga.  

Ej närvarande: Jonas Esbjörnsson och Björn Schubert. 

Mötet hölls den 7:e augusti 2023, klockan 20.00 – 21.00. Via Google meet. 

 

1§ Mötets öppnande 

Sekreterare Jörgen Verner förklarade mötet öppnat. 

 

2§ Val av ordförande för mötet 

Till mötesordförande valdes Margareta Ottosson. 

 

3§ Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare valdes Jörgen Verner. 

 

4§ Val av justerare för mötet 

Anna-Karin Nordström valdes till justerare jämte Margareta Ottosson. 

 

5§ Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägget, årsmöte 2024 under övriga frågor. 
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6§ Föregående protokoll 

Lades till handlingarna 

 

7§ Ekonomi och medlemmar 

Anna-Karin har fortfarande inte tillgång till föreningens bokföring. Styrelsen arbetar 

kontinuerligt för att kunna lösa denna viktiga fråga. 

 

8§ Tidningen 

Tvillingarna Eriksson i Hyssna har kommit med förslag om att skicka ut medlemsavgiften via 

en giroblankett med alternativet frivillig gåva. Den kan i så fall finnas med i tidningen. 

Då Björn Schubert var förhindrad att delta vid kvällens möte kunde vi inte gå vidare med den 

punkten. 

 

9§ Hemsidan 

Hemsidan är dåligt uppdaterad, Jonas har tackat nej till rollen som administratör för 

hemsidan. Margareta ska kolla med Rickard Troeng som har skapat sidan åt föreningen om 

han kan tänka sig att vara tillförordnad administratör på hemsidan, men även ta reda på 

vilka kostnader föreningen har angående hemsidan. Staffan har en kontakt som annars kan 

vara behjälplig med hemsidan till skäligt pris. 

 

10§ Facebook 

Staffan har skrivit ett inlägg angående Björn Gustafson. 

 

11§ Stipendiet 

Jörgen uppmanade styrelsen att marknadsföra föreningens stipendium för 2024 års 

utdelning. 
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12§ Västmanland 2023 

Då det tilltänkta hotellet i Fagersta gått i konkurs, behöver vi raskt ett nytt alternativ, Staffan 

undersöker saken och återkommer via mejl hur det går. 

Staffan har funnit en person som kan guida oss på brandområdet, eventuellt med en 

brandspecialist från länsstyrelsen. 

Lars säger upp offerten från Fagersta brukshotell. 

 

13§ Övriga exkursioner 

Dag Abelsson har en exkursion i Brokind den 1/9:e. 

Margareta Ottosson har en exkursion i Åmål den 9/9:e. 

 

14§ Föreningen Spillkråkan 

Margareta har varit i kontakt med föreningen Spillkråkan för att bjuda in dem till våra 

exkursioner. 

 

15§ Övriga frågor 

Årsmötet 2024 föreslogs att hållas hos Nils-Gunnar Johansson i Flen. 

 

16§ Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till den 4:e september klockan 20:00. 

 

15§ Mötet avslutas 

Mötesordförande Margareta Ottosson tackade alla ledamöter och avslutade därmed 

kvällens möte. 
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Vid protokollet: 

 

 

Jörgen Verner  

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Anna-Karin Nordström    Margareta Ottosson 

Ledamot     Mötesordförande 

 

 

 


